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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:481 Framtidens polisutbildning

Polisens kompetensförsörjning har diskuterats i många år. I takt med 
pensionsavgångarna krävs nyrekrytering. Jämfört med andra utbildningar anses 
polisutbildningen fortfarande vara attraktiv, vilket är mycket positivt. 

Regeringen tillsatte i våras en utredning som ska se över framtidens 
polisutbildning. En parlamentarisk referensgrupp ska biträda regeringen i 
utredningen. Regeringens utredare har tydligt meddelat att uppdraget inte 
handlar om att undersöka huruvida polisutbildningen ska akademiseras och bli 
längre än dagens två och ett halvt år, utan snarare hur en akademisering ska 
kunna realiseras. 

Eftersom det har funnits olika politiska uppfattningar gällande inriktningen på 
polisutbildningen vill jag, med anledning av utredarens uppfattning om sitt 
uppdrag, ställa följande fråga till statsrådet Anders Ygeman:

 

När beslutade regeringen att polisutbildningen ska bli akademisk? 

………………………………………

Roger Haddad (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-12-12
Besvaras senast
2015-12-28
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


